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Referat 
  

                                                                                af 

                                                bestyrelsesmødet den 6. august 2024 

 

 

 

Tilstede:     
Steen Søndergaard – Bent Møller – Hanne Bacher – Lykke Nielsen – Ove Holst 
Jannik Dipo Knudsen fraværende gr. sygdom 
 
Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 
2. Foreningens økonomi 
3. Bro og fællesarealer 
4. Refleksion over loppemarked/Jubilæum og Sankt Hans 
5. Kommunens henvendelse vedr. Skovrankevej 
6. Materiale til nytilflyttede 
7. Eventuelt 
8. Næste møde 8. okt. 2024 kl. 19 
 

 
 

Ad. 1: 
 
Referatet godkendt uden bemærkninger. 
 
Ad. 2: 
 
Kassereren oplyste, at der på foreningens konto i Nordea Bank indestår 320.572,84 Kr. Heri nøgledepositum 

på 8422,72 kr. Derudover er der en kontant beholdning i nøglekontoen 1000,00 kr.  

Ad. 3: 

Pælene ved de inderste pladser på broen er udskiftet med O-ringe og fortøjningsbøjer. 

Ved badestranden har der været problemer med legende hunde i sandet. Der er nu opsat skilt med 

anmodning om at holde hunde væk fra sandstranden.  

Kultivering af det nordlige fællesareal vil blive foretaget i oktober. Grundet sidste års våde efterår og vinter 

blev det ikke foretaget. 
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Ad. 4: 

Kassereren oplyste, at arrangementerne i alt har kostet 24.112,48 kr. Det skal bemærkes, at beløbet 

indeholder udgifter til gratis forfriskninger til Sankt Hans og gratis pølser ved loppemarkedet/jubilæet, samt 

opstakning af bålet og  container. 

Ad. 5: 

Kommunen har fremsendt høringsskrivelse vedrørende nedlæggelse af Skovrankevej. Formanden, kontakter 

de berørte parter.  

Ad. 6: 

Nytilflyttede får en ”velkomstskrivelse” med oplysninger om foreningen forhold. Det er desværre ikke altid 

vi får oplysninger om ejerskifte, hvorfor velkomstskrivelsen ofte kommer for sent eller slet ikke. Bestyrelsen 

vil optimere processen.  

Ad. 7: 

Bestyrelsen har modtaget henvendelser vedrørende bevoksninger mod vej. Bestyrelsen vil henvende sig til 

de berørte grundejere.  

Ad. 8: 

Næste møde afholdes den 8. oktober 2024 kl. 19 

 

Ref/oh 

 

 

 

 

 

 

 


